

Online Chinese Cultural Club

Activity Five: Mid-Autumn Festival and Chinese Mahjong

At 6 pm on September 29th, 2020, Online Chinese Culture Club: Mid-Autumn Festival and Chinese Mahjong activity was held as scheduled. This activity attracted 19 local residents. Yunchu Zhang, a visiting scholar at Troy University, did the presentation. Ms Zhang first told the legend and history of Mid-Autumn Festival, and then showed how to make delicious moon cakes in the form of video. Mid-Autumn Festival is a holiday for the whole family to get together and play mahjong, which is also a kind of entertainment for Chinese people. Ms Zhang introduced the basic rules of mahjong, showed the basic elements and playing methods of mahjong, and the activity was a complete success.

在线汉语角

文化活动四：中秋节和麻将

2020年9月29日，在线汉语角文化活动（五）如期举行。此活动吸引了19名当地民众参加。特洛伊大学访问学者张蕴初主持了此次文化活动。张老师首先介绍了中秋节日的由来和历史，接着用视频向大家展示了如何制作美味的月饼。中秋节全家人聚在一起，打麻将娱乐，麻将也是中国人的一种娱乐方式。张女士介绍了麻将的基本规则，现场展示了麻将的基本构成和玩法。此次活动取得圆满成功。